

《仁爱版七年级上册英语第三单元话题作文范文》

作文1：我的笔友

I have a pen pal, her name is Alice, she is a 12-year-old middle school student from the United States. She loves reading books and can speak a little Chinese. Alice has a great passion for China and is excited to visit with her parents next year. I can't wait to meet her and show her around our beautiful country.

我有一个笔友，她的名字叫爱丽丝，是一名12岁的美国中学生。她喜欢阅读，还能说一点汉语。爱丽丝非常热爱中国，明年她将和她的父母一起来中国参观。我迫不及待地想见到她，并带她游览我们美丽的国家。

作文2：我和我的家人

Hello, my name is Frank. I come from a warm and loving family. My father is a dedicated doctor who works hard to care for his patients. My mother, a caring teacher, inspires her students with her passion for knowledge. My younger sister, a bundle of joy, always brings laughter to our home with her playful antics. We enjoy spending quality time together, whether it's having dinner or going for a family walk.

你好，我的名字是弗兰克。我来自一个温馨且充满爱的家庭。我的父亲是一位尽职的医生，他努力工作以照顾他的病人。我的母亲，一位充满爱心的老师，用她对知识的热情激励着她的学生。我的妹妹，一个快乐的小家伙，总是用她的顽皮举动给家里带来欢笑。我们喜欢一起度过优质的时光，无论是共进晚餐还是一起家庭散步。

作文3：介绍一日三餐

Dear classmates,

I would like to introduce my American pen pal, David's daily meals. In the morning, he usually has an egg, some bread and a glass of milk for breakfast. For lunch, he often eats two hamburgers, chicken and a glass of juice. And in the evening, he usually has vegetables and rice.

David is very healthy because his diet is balanced with different kinds of food. I think we should learn from him and have a good eating habit.

亲爱的同学们，

我想介绍一下我的美国笔友大卫的一日三餐。早上，他通常吃一个鸡蛋、一些面包和

一杯牛奶作为早餐。午餐时，他经常吃两个汉堡包、鸡肉和一杯果汁。晚餐时，他通常会吃蔬菜和米饭。

大卫非常健康，因为他的饮食均衡，包含了各种食物。我认为我们应该向他学习，养成良好的饮食习惯。

作文4：我的笔友杰瑞

My pen friend Jerry is 13 years old and lives in New York, USA. He is a middle school student. Jerry enjoys eating hamburgers, chicken, fish, and dumplings. He also likes to drink apple juice. He is interested in Chinese and can speak a little. Jerry wants to come to China to study Chinese and visit the Great Wall. I can't wait to meet him and help him improve his Chinese.

我的笔友杰瑞今年13岁，他住在美国纽约，是一名中学生。杰瑞喜欢吃汉堡、鸡肉、鱼肉和饺子，还喜欢喝苹果汁。他对汉语很感兴趣，虽然只能说一点点。杰瑞想要来中国学习汉语并游览长城。我迫不及待地想见到他，并帮助他提高汉语水平。

作文5：汤姆一家

Tom has a big family. There are five people in his family. They are his parents, his elder sister, him, and his younger brother. Tom's father is a doctor; he works in the city hospital. His mother is a teacher; she teaches English in a middle school. Tom's elder sister is a college student, and she studies in Beijing. His younger brother is a pupil; he studies in the same school as Tom.

汤姆有一个大家庭。他的家里有五口人，分别是他的父母、他的姐姐、他自己以及他的弟弟。汤姆的父亲是一名医生，他在市医院工作。他的母亲是一名教师，在一所中学教英语。汤姆的姐姐是一名大学生，她在北京学习。他的弟弟是一名小学生，他和汤姆在同一所学校上学。